

温室气体排放管理体系认证证书

注册号: 474252701R0M

兹证明

南通立洋化学有限公司

统一社会信用代码: 91320623667635936Q

注册地址: 如东县洋口化学工业园区

审核地址: 如东县洋口化学工业园区黄海一路 12 号

经评审组织管理体系符合

标准 ISO 14064-1:2018 ISO 14064-3:2019 T/CCAA 39-2022 要求

证书覆盖范围

**氰基吡啶（2-氰基吡啶、3-氰基吡啶、4-氰基吡啶）、
乙腈、硫酸铵的设计开发、生产所涉及的温室气体排放
管理活动**

首次发证日期: 2025 年 08 月 05 日

本次发证日期: 2025 年 08 月 05 日

证书有效期至: 2028 年 08 月 04 日

注: 本证书的有效性需经本机构通过每年定期的监督审核确认保持, 逾期未通过审核, 本证书作废。
证书的有效性以二维码扫描结果为准。同时可登录认证机构网站 www.znc-china.com 查询。也可登录
中国国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询。

监督审核通过标签:

第一次监审
贴标处

第二次监审
贴标处

第三次监审
贴标处



中诺认证有限公司

ZHONGNUO CERTIFICATION CO., LTD.

Greenhouse gas emission management system certification

Certificate No.: 474252701R0M

This is to certify that

Nantong Liyang Chemical Co., Ltd

Unified Social Credit Code:91320623667635936Q

Registered address:Yangkou Chemical Industrial Park, Rudong County

Audit address:No. 12, Huanghai First Road, Yangkou Chemical Industrial Park,
Rudong County

Has been awarded this certificate for compliance with the standard

ISO 14064-1:2018 ISO 14064-3:2019 T/CCAA 39-2022

Certification Scope

Greenhouse gas emission management activities involved in the design, development, and production of cyanopyridine (2-cyanopyridine, 3-cyanopyridine, 4-cyanopyridine), acetonitrile, and ammonium sulfate

Date of awarded certificate: August 05,2025

Date of this certificate: August 05,2025

Expired date: August 04,2028

Note: The validity of this certificate will be confirmed and remained by yearly Surveillance Audit, if the auditee can't pass the audit, the certificate will be invalid. You can scan the QR code to confirm the final validity of the certificate, also can login the www.znc-china.com or www.cnca.gov.cn to query.

监督审核通过标签:

第一次监审
贴标处

第二次监审
贴标处

第三次监审
贴标处



中诺认证有限公司
ZHONGNUO CERTIFICATION CO., LTD.

碳足迹管理体系认证证书

注册号: 474252702R0M

兹证明

南通立洋化学有限公司

统一社会信用代码: 91320623667635936Q

注册地址: 如东县洋口化学工业园区

审核地址: 如东县洋口化学工业园区黄海一路 12 号

经评审组织管理体系符合

标准 ISO 14067:2018 PAS 2050:2011 T/CCAA 39-2022 要求

证书覆盖范围

组织边界内氰基吡啶（2-氰基吡啶、3-氰基吡啶、4-氰基吡啶）、乙腈、硫酸铵的设计开发、生产所涉及的碳足迹管理活动

首次发证日期: 2025 年 08 月 05 日

本次发证日期: 2025 年 08 月 05 日

证书有效期至: 2028 年 08 月 04 日

注: 本证书的有效性需经本机构通过每年定期的监督审核确认保持, 逾期未通过审核, 本证书作废。
证书的有效性以二维码扫描结果为准。同时可登录认证机构网站 www.znc-china.com 查询。也可登录
中国国家认证认可监督管理委员会官方网站 www.cnca.gov.cn 查询。

监督审核通过标签:

第一次监审
贴标处

第二次监审
贴标处

第三次监审
贴标处



中诺认证有限公司

ZHONGNUO CERTIFICATION CO., LTD.

Carbon footprint management system certification

Certificate No.: 474252702R0M

This is to certify that

Nantong Liyang Chemical Co., Ltd

Unified Social Credit Code:91320623667635936Q

Registered address:Yangkou Chemical Industrial Park, Rudong County

Audit address:No. 12, Huanghai First Road, Yangkou Chemical Industrial Park,
Rudong County

Has been awarded this certificate for compliance with the standard

ISO 14067:2018 PAS 2050:2011 T/CCAA 39-2022

Certification Scope

Carbon footprint management activities involved in the design, development, and production of cyanopyridines (2-cyanopyridine, 3-cyanopyridine, 4-cyanopyridine), acetonitrile, and ammonium sulfate within organizational boundaries

Date of awarded certificate: August 05,2025

Date of this certificate: August 05,2025

Expired date: August 04,2028

Note: The validity of this certificate will be confirmed and remained by yearly Surveillance Audit, if the auditee can't pass the audit, the certificate will be invalid. You can scan the QR code to confirm the final validity of the certificate, also can login the www.znc-china.com or www.cnca.gov.cn to query.

监督审核通过标签:

第一次监审
贴标处

第二次监审
贴标处

第三次监审
贴标处



中诺认证有限公司
ZHONGNUO CERTIFICATION CO., LTD.